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Ouderraad 2020/2021 

VERSLAG 5 OUDERRAAD 
 

5 mei 2021 / 8:45 UUR / in openlucht (corona-proof) 

DEELNEMERS 

Stephanie Spaenjers, Angelique Rogiest, Sandra Scherps, Heidi Van De Winckel, 

Stefanie Bogaert, Debbie Verbinnen, Luc Van Durmen 

Verontschuldigen 

Silvie Garcet, Cindy Herreweg, Seline Vyncke, Caroline Rombaut, Hedwig  Van Sikkelerus, 

Erika Meiresonne 

AGENDA 

1. Openstaande functies binnen ouderraad 

Evelyne heeft beslist om vanaf heden geen lid meer te zijn in de ouderraad. Hiermee 
komt de functie van secretaris vrij.  

Aangezien de kinderen van Stephanie vanaf volgend schooljaar niet meer op deze school 
zullen zitten, zal zij vanaf volgend schooljaar geen lid meer zijn in de ouderraad. 
Hiermee komt de functie van penningmeester vrij. 

Marc heeft besloten om vanaf heden geen lid meer te zijn in de ouderraad. Hiermee 
komt de functie van afgevaardigde schoolraad vrij. (in duo met Erika) 

Wij bedanken Evelyne, Stephanie en Marc voor hun grote inzet en enthousiasme! 

Wie interesse heeft in één van de functies, kan dit doorgeven op 
ouderraadoverslag@gmail.com. 

We hebben besloten om voorlopig met deze bezetting het schooljaar uit te doen. We 
hopen wel volgend schooljaar alle functies te kunnen invullen. 

Wij hebben momenteel maar 2 mensen als gemachtigd opzichter, dit is jammer genoeg te 
weinig om iedere dag het oversteken aan school te kunnen verzekeren. De gemeente kan 
door de maatregelen momenteel geen opleidingen geven. Van zodra er weer opleidingen 
doorgaan zullen wij opnieuw een oproep doen naar gemachtigde opzichters. Wie reeds de 
opleiding gevolgd heeft en wil helpen bij het oversteken, geef het ons gerust door. 

2. Alternatief voor schoolfeest 

We vroegen aan Directeur Luc wat de mogelijkheden zijn om iets te organiseren als 

alternatief voor het schoolfeest. Luc gaf aan dat binnenkort besproken wordt wat er 

mogelijk is. Wij dachten aan een wandel / sneukeltocht. Angelique heeft onlangs een 
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corona-proof wandeltocht georganiseerd. Ze gaf aan dat we eventueel op haar beroep 

mogen doen als locatie indien nodig. 

3. Ouderraad na corona 

Na corona willen we graag inzetten op het aanwerven van nieuwe leden:  

• op “kom eens kijken-dagen” met een standje op school staan en meer uitleg 

geven over de ouderraad; 

• op woensdagochtend aan school staan met een standje of iets uitdelen aan de 

ouders 

• … 

 

We willen ons vooral bekend maken bij de ouders van de (nieuwe) peuters en 

kleuters. 

4. Varia 

• Mededeling lockdown 

We kregen van vele ouders de opmerking dat de GIMME mededeling (ivm de sluiting van 

de school door corona) te paniekerig was opgesteld. Ook de keuze van de school om dit 

enkel via GIMME te melden vonden vele ouders niet goed. Niet alle ouders zijn 

namelijk in staat om tijdens de werkuren hun mails in de gaten te houden. 

Luc gaf aan dat het bericht duidelijk moest zijn en moest opvallen. Dit heeft 

duidelijk gewerkt: op ongeveer een half uur tijd werden de meeste kinderen opgehaald. 

Men heeft op dat moment ook overwogen om de ouders telefonisch te verwittigen maar 

dit ging teveel tijd kosten gezien er om privacy-redenen enkel kon gebeld worden met 

het telefoontoestel van de school. GIMME is nog altijd het beste middel om zoveel 

mogelijk ouders te bereiken. In de vele (klas)whatsapps werd gelukkig al snel het 

nieuws ook verder gedeeld. 

Het is het CLB die het advies gegeven heeft om alle klassen te sluiten behalve het 

1ste en het 6de leerjaar. 

Uiteindelijk zijn we allemaal opgelucht dat er geen verdere besmettingen zijn geweest 

op onze school en kunnen we de strenge maatregelen die onze school neemt, alleen maar 

toejuichen. (hoe frustrerend en onlogisch het ook is voor iedereen) 
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Luc gaf ook mee dat de school vanaf volgend schooljaar zal beginnen werken met 

Smartschool en dat er geleidelijk aan zal overgeschakeld worden van GIMME op 

Smartschool. 

• Middagtoezicht bij de kleuters 

Het middagtoezicht bij zowel de kleuters als het lager gebeurt momenteel door 1 
toezichter per groep. Vooral bij de kleuters is dit zeker niet wenselijk. Het was 
niet evident om iemand extra te vinden voor de middagopvang, maar momenteel is er 
versterking gevonden tot eind mei.  


